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Abstract (en)
[origin: FR2601168A1] The system comprises, for each ship fitted with said system, an emitter (1) which emits repetitively the geographical
coordinates, the speed and the course of its own ship, and a receiver (5) transmitting to a display unit (7, 8) the homologous information received
from other ships. This information received is displayed, most of it in the form of symbols, on the panoramic screen (8) of the display unit.

Abstract (fr)
Le système comporte, pour chaque navire équipé, un émetteur (1) émettant de façon répétitive les coordonnées géographiques, la vitesse et le cap
de son propre navire, et un récepteur (5) transmettant à un dispositif de visualisation (7, 8) les informations homologues reçues des autres navires.
Ces informations reçues sont affichées, la plupart sous forme de symboles, sur l'écran panoramique (8) du dispositif de visualisation.
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